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Zhengqi Ren 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Antitrust/competition 

◼ Corporate compliance 

◼ Data protection 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Ren focuses on corporate compliance and data protection and has expertise in antitrust filings, 

litigation, investigations and general corporate matters.  Mr. Ren has assisted clients with 

cybersecurity and data protection compliance in a number of U.S. and Hong Kong IPOs and De-

SPACs, assisted with cybersecurity and data protection due diligence in a number of private equity 

and M&A transactions, and assisted a number of clients with cybersecurity and data protection 

internal due diligence, designing and refining internal compliance mechanisms, as well as providing 

other cybersecurity and data protection services in a variety of industries, including automotive, AI, 

automated driving, new energy, internet platforms, data companies, healthcare, manufacturing, and 

consumer products.  Mr. Ren is familiar with data protection regulations in major jurisdictions such 

as the US, the EU, the UK and Singapore.  Mr. Ren also provides compliance advisory services to 

clients in the areas of artificial intelligence regulation, geographic information regulation, export 

control and sanctions, and overseas investment of Chinese companies.  In the area of antitrust, Mr. 

Ren has assisted in a number of merger control filings, monitoring trustees for conditionally approved 

cases, and antitrust investigations, as well as assisting in a number of antitrust litigations involving a 

world-renowned internet and smart hardware company.  Prior to joining Han Kun, he interned at 

Fangda Partners. 

EDUCATION 
Mr. Ren received an LL.B. degree in 2023 from Peking University. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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任正奇 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 反垄断/竞争法 

◼ 公司合规 

◼ 数据保护 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

任正奇先生主要从事公司合规与数据保护业务，并在反垄断申报、诉讼、调查和一般公司事

务方面具有一定专业经验。任正奇先生在多个美股及港股上市中协助客户处理中国网络安全

和数据保护合规事宜，在多个私募股权投资和并购交易中协助网络安全和数据保护合规方面

的尽职调查工作，并协助多个客户进行网络安全和数据保护内部尽职调查、设计和完善内部

合规机制、以及提供其他网络安全和数据保护合规法律服务，涉及汽车、AI、智能驾驶、新

能源、互联网平台、数据公司、医疗、制造业、新消费等多个行业领域。任正奇先生对美国、

欧盟、英国、新加坡等主要司法辖区的数据保护法规较为熟悉。任正奇先生还就人工智能监

管、测绘地理信息监管、出口管制、经济制裁、中国企业出海等领域向客户提供合规咨询服

务。在反垄断领域，任正奇先生协助处理了多起经营者集中申报、附条件批准案件监督受托

人以及反垄断调查案件，并协助处理一个世界知名互联网及智能硬件企业在中国涉及的多起

反垄断诉讼。在加入汉坤律师事务所前，任正奇先生曾在方达律师事务所实习。 

教育背景 

任正奇先生于 2023 年获得北京大学法学学士学位。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

工作语言 

中文、英文 


